
Sindikat Instituta "Jožef Stefan" 

L J U B L J A N A 

Z A P I S N I K  št. 22/13 

seje Izvršnega odbora sindikata SVIZ/IJS z dne 18. 12. 2013 ob 15.00. Zadnja seja tekočega leta je potekala v sejni 
sobi IJS.  

Prisotni: D. Bašnec, R. Bevc, Z. Jernejc, C. Filipič, M. Gams, M. Koželj, G. Kramberger, T. Martun, J. Pungerčar, R. 
Pergarec, T. Ručigaj, M. Štraus, I. Zajc. 

Odsotnost zaradi službenih obveznosti, dopusta ali bolniške odsotnosti so opravičili: K. Ernestl, I. Falnoga, A. Fekonja, 
G. Tavčar. 

                

1.            Potrditev točk dnevnega reda in zapisnikov zadnje seje in srečanja z direktorjem 

Potrdili smo točke dnevnega reda ter podrobno pregledali zapisnika seje z direktorjem z dne 2. 12. 2013 in zapisnik 
redne seje z dne 5. 12. 2013. Oba zapisnika smo po nekaj manjših spremembah potrdili. 

Ponovno smo obravnavali zaposlitveni status starejših raziskovalcev, ki so na IJS zaposleni za določen čas. 

Sklep: pridobiti moramo podatek o številu starejših raziskovalcev, ki so zaposleni za določen čas, in sicer za 
kategorije: 

Znanstveni nazivi: 

-       asistenti z doktoratom 

-       znanstveni sodelavci 

-       višji znanstveni sodelavci 

-       znanstveni svetniki 

Strokovno-raziskovalni nazivi: 

-       strokovno-raziskovalni sodelavci 

-       višji strokovno-raziskovalni sodelavci 

-               strokovno-raziskovalni svetnik 

2.            Tekoča obvestila 

a)     Dne 27. 11. 2013 nam je bil poslan v presojo in mnenje Pravilnik o prevzemu službenih izumov. Na Pravilnik 

smo podali negativno mnenje in ga v zahtevanem roku posredovali sekretarki K. Novak, univ. dipl. pravnici.  

J. Pungerčar je poročal, da je bil nato od vodstva povabljen na delovni sestanek komisije za dodelavo pravilnika, 
na katerem je predstavil naše pripombe. Na sestanku so bili še prisotni: prof. dr. J. Lenarčič – direktor IJS, dr. J. 
Petrovčič – predsednik komisije za izume, mag. D. Korbar – svetovalec direktorja in M. Slokan – svetovalka 
direktorja. Nekatere naše pripombe bo komisija upoštevala pri končni verziji Pravilnika o prevzemu službenih 
izumov. 

b)    V mesecu februarju 2014 pričakujemo izplačilo prve polovice razlike plačnih nesorazmerij z zakonitimi 
obrestmi. Direktorju bi predlagali, če strošek naše ustanove Instituta ne bremeni  preveč, da se delavcem izplača 
razlika v celoti, kar zakon dopušča. 

»V ZNIRPJU je določeno, da se izplačilo odprave tretje četrtine plačnih nesorazmerij s pripadajočimi zakonskimi 
zamudnimi obrestmi odpravi v največ dveh obrokih: prvi obrok, ki zajema izplačila za obdobje od 1. 10. 2010 do 
31. 7. 2011, se izplača najpozneje do konca februarja 2014; drugi obrok, ki zajema izplačila za obdobje od 1. 8. 
2011 do 31. 5. 2012, pa najpozneje do konca januarja 2015. Glede na to, da zakon določa skrajne roke izplačila, 



lahko posamezni subjekt javnega sektorja, ki ima na voljo ustrezna sredstva, izplača nesorazmerje pred zakonsko 
določenima rokoma, prav tako pa lahko izplačilo za celotno obdobje izvede v enkratnem znesku.« 

c)     M. Gams je povedal, da mu sredi leta 2014 poteče mandat Predsednika konference visokega šolstva in 
znanosti SVIZ. Predlagal je tudi, da bi imeli ponovne volitve sindikalnih zaupnikov, ker se naše volitve časovno 
ne ujamejo z volitvami SVIZ Slovenije. SVIZ Slovenije bo izvedel svoje volitve sredi prihodnjega leta. Dokončnega 
sklepa nismo sprejeli. 

č)     IO SVIZ/IJS je ponovno izrazil nezadovoljstvo nad pravno službo IJS, ki še vedno ni storila nič v zvezi s plačilom 
do 5,844 % bruto plače  v II. pokojninski steber. Pri pravnici IJS smo izvedeli, da čaka še drugo pravno mnenje, 
ali je za javni zavod, kamor spada naša ustanova, to dopustno. 

d)   V letu 2014 želimo, da bi imeli skupščino sindikata čim prej in sprejeli plan dela za leto 2014. Do 28. 2. 2014 
moramo oddati finančno poročilo poslovanja na AJPES. 

  

  

3.            Razno 

a)             Direktor je potrdil delovno razmerje sindikalni zaupnici Metki Štraus Pečar do konca njenega 4-letnega 
mandata, tj. do 30. 6. 2015. 

b)            Božično-novoletno obdarovanje otrok starosti od drugega do sedmih let vseh zaposlenih sodelavcev, 
katerega organizacijo izvaja sindikat SVIZ/IJS, finančno pa pokriva Institut, je v veselem razpoloženju in nemoteno 
potekalo 14. 12. 2013 ob 10.00 v Peterlinovem paviljonu. Za pomoč se zahvaljujemo  Z. Jernejc, R. Bevcu  in J. Peru, 
ki so tudi letos, kot že vrsto let doslej, prostovoljno in dobrovoljno sodelovali ter pomagali pri dogodku obdarovanja 
otrok.   

c)             Še vedno je na voljo nekaj vstopnic za Atlantis za sezono od novembra 2013 do novembra 2014. Če bodo 
vstopnice ponovno pošle, bomo naročili nove. Zanimanje za obisk Atlantisa je res veliko. 

č)            Naslednji sestanek bomo imeli 8. 1. 2014 ob 15.00 na Jamovi cesti. 

  

Seja je bila končana ob 16.10, vodil jo je J. Pungerčar.                                     Zapisnik je pripravila Metka Štraus P. 

                                                                                                                                    Zapisnik je pregledal Jože Pungerčar 

Ljubljana, 30. 12. 2013 

  

Poslano:                 - članom IO SVIZ/IJS 

                                - članom NO SVIZ/IJS 

                                - predsedniku ZS IJS 

                                - članom UO IJS (delegiranih z IJS) 

                                - direktorju IJS 

 


